

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一八七一七五  
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

31<sup>st</sup> March 2026

Circular No. 25080

Dear Parents/ Guardians,

### “Parent-Child Interactive Board Game Workshop”

To promote school-family collaboration and promote parent-child interaction, our school has invited a social worker certified in board game training to conduct a Parent-Child Interactive Board Game Workshop, and cordially invite you to participate. Interactive board games center on face-to-face, multiplayer play and use rules, roles, cooperation, and competition to promote communication, negotiation, and emotional expression among participants. Through these games, parents can observe, better understand their child’s reactions and personality traits, and learn effective ways to accompany and guide them. This helps strengthen cooperation and trust within the family. Parents are welcome to register!

#### Event Details

Dates: 25<sup>th</sup> April 2026 (Saturday)

Time: 10:00 a.m. – 11:30 a.m.

Location: School

Target: **Junior form students (prioritised)** and their fathers or mothers  
(Parents and students must attend together)

Cost: Free of charge (This activity is funded by the Home School Cooperation Team)

Instructor: Queenie Chung (Certified Board Game Trainer and registered social worker)

Parents interested in participating should reply in eClass by **17<sup>th</sup> April 2025 (Friday)**. For any questions, please contact Mr. TH Chan at 2711 8175.

We look forward to your active participation!

Yours faithfully,

Lee Po Chu, Fiona

Principal

陳瑞祺（喇沙）書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一—八一七五  
傳真：二七六—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL: 27118175  
FAX: 27621550

通告編號：25080

敬啟者：

### 「親子互動桌遊工作坊」

為促進家校共育，推動親子互動理念，本校邀請國家認證桌遊培訓師及註冊社工為家長舉辦「親子互動桌遊工作坊」，現誠邀各位參與。互動桌遊是以面對面多人參與為核心的遊戲類型，透過規則、角色、合作或競爭機制，促進參與者之間的溝通、協商與情緒表達。透過互動桌遊，協助家長觀察並了解孩子在遊戲中的反應與性格特質，掌握有效的陪伴與教養方法，提升家庭內的合作與互信。歡迎家長報名參加！

#### 活動詳情

日期：2026年4月25日（星期六）

時間：10:00 a.m. – 11:30 a.m.

地點：學校

對象：本校初中學生（優先）及其父親或母親（須一同出席活動）

費用：全免（由家校合作組資助活動費用）

導師：鍾凱盈（國家認證桌遊培訓師及註冊社工）

有意參加的家長請於 eClass 內回覆，截止報名日期為 **2026年4月17日（星期五）**。如有問題，請致電學校 2711 8175 向陳梓軒老師查詢。

此致

各家長／監護人

陳瑞祺（喇沙）書院校長

李寶珠 啟

二〇二六年三月三十一日